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PROCES - VERBAL 

încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia 

din data de 14 iulie 2020, ora 17 
00

 
 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 14 iulie 2020, ȋn şedinţă 

extraordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 548/07.07.2020, completată prin dispoziţia 

primarului nr. 560/13.07.2020. 

Şedinţa extraordinara are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepand cu orele 

17
.00 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 18 consilieri. Lipseste domnul 

consilier Trifan Alin Romeo. 

Preşedinte de şedinţă este desemnată doamna consilier local Florea Elena. 

Participă: primarul,Valentin Vrabie şi domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, 

Geafar Nesrin. 

Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L, dna Popa Feza- consilier R.C.L.M.P.A., 

dna Luminita Ivan –director executiv Directia Economica, mass-media. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 18 voturi 

„pentru”. 
Ordinea de zi cuprinde: 

 

1. Proiectul de hotarare nr. 77 privind modificarea articolului 2 si 3 la HCL nr. 67/30.06.2020 

privind acordarea unor facilitati fiscale la plata impozitelor si taxelor locale pentru anul 2020- 

initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia A 

 

2. Proiectul de hotarare nr. 78 privind aprobarea darii in folosinta gratuita a mijloacelor fixe 

reprezentand Covid 19 sistem automat de extractie a acidului nucleic echipament RT-PCR si 

accesorii catre Spitalul municipal Medgidia- initiator, Primarul Municipiului Medgidia; 

Aviz: Comisia A 

 

3. Proiectul de hotarare nr. 80 privind aprobarea actualizarii devizului general, a indicatorilor 

tehnico-economici si asigurarea cofinantarii de la bugetul local pentru obiectivul de investitii 

“ Reabilitarea, modernizarea si dotarea Gradinitei nr. 3 din municipiul Medgidia, judetul 

Constanta” faza P.T.- initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia A si B 

 

4. Proiectul de hotarare nr. 81 privind aprobarea actualizarii devizului general, a indicatorilor 

tehnico-economici si asigurarea cofinantarii de la bugetul local pentru obiectivul de investitii 

“ Reabilitarea, modernizarea si dotarea Gradinitei nr. 8 din municipiul Medgidia, judetul 

Constanta” faza P.T.- initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia A si B 

 

5. Proiectul de hotarare nr. 82 privind aprobarea actualizarii devizului general, a indicatorilor 

tehnico-economici si asigurarea cofinantarii de la bugetul local pentru obiectivul de investitii 

“ Reabilitarea, modernizarea si dotarea Gradinitei Valea Dacilor din municipiul Medgidia, 

judetul Constanta” faza P.T.- initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia A si 

B 
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6. Proiectul de hotarare nr. 83 privind aprobarea documentatiei tehnico economice – DALI 

pentru obiectivul de investitie “Reabilitarea, modernizarea si dotare- Sala multifunctionala si 

bazin olimpic cu anexe din cadrul Complexului Sportiv “Iftimie Ilisei” din municipiul 

Medgidia”.- initiator, Primarul Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia B 

 

7. Proiectul de hotarare nr. 84 privind aprobarea documentatiei tehnico economice – DALI 

pentru obiectivul de investitie “Cresterea eficientei energetice a cladirii publice - cladire 

consiliu local din municipiul Medgidia, judetul Constanta”.- initiator, Primarul Municipiului 

Medgidia; Aviz: Comisia B 

 

8. Proiectul de hotarare nr. 85 privind numirea de catre Consiliul Local Medgidia a 

administratorului special al societatii debitoare Apollo Ecoterm SRL - initiator, Primarul 

Municipiului Medgidia; Aviz: Comisia A, B,C,D 

 

9. Proiectul de hotarare nr. 86 privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri si cheltuieli 

al Clubului Sportiv Medgidia pentru anul 2020 - initiator, Primarul Municipiului Medgidia; 

Aviz: Comisia A 

 

 

Se trece la punctul nr. 1 ( proiectul de hotarare nr. 77 ) de pe ordinea de zi privind modificarea 

articolului 2 si 3 la HCL nr. 67/30.06.2020 privind acordarea unor facilitati fiscale la plata impozitelor si 

taxelor locale pentru anul 2020. 

            Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost 

avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 
            Nefiind interventii pe marginea proiectului, dna presedinte de sedinta supune la vot si se voteaza 

cu 18 voturi „pentru”. 

            Se  trece la punctul nr. 2 ( proiectul de hotarare nr. 78 ) de peordinea de zi privind aprobarea 

darii in folosinta gratuita a mijloacelor fixe reprezentand Covid 19 sistem automat de extractie a acidului 

nucleic echipament RT-PCR si accesorii catre Spitalul municipal Medgidia. 

            Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost 

avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 
            Dl consilier Butnaru Marian: La art.1 a uitat sa treaca „gratuit”. 

            Dra secretar general Geafar Nesrin: Scrie la alin.2, va utiliza bunurile date in folosinta gratuita. 

            Dl consilier Butnaru Marian: Daca la art. 1 il dam, sa scrie gratuit. Si mai am un amendament. 

Acest aparat a fost achizitionat de catre primarie, foarte bine ca l-a achizitionat, dar ca sa beneficieze 

cetatenii municipiului Medgidia, introduc art. 3, cetatenii municicpiului Medgidia, vor beneficia de teste 

gratuite in caz de urgenta si la recomandarea unui medic specialist. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Nu merge. 

            Dl consilier Butnaru Marian: De ce? Am spus cetatenii municipiului Medgidia, nu societati 

care vor sa plece si oamenii sa aiba teste. Un test este in jur de 200 de lei, in conditiile in care noi, 

municipalitatea, am acordat cu titlu gratuit acest aparat catre spital, mi se pare normal ca cetatenii 

Medgidiei, nu am spus toti cetatenii, care au grad de urgenta... 

            Dl primar Valentin Vrabie: Dl Butnaru, sa va spun un lucru pe care il amestecam, inclusiv prin 

unele declaratii ale unor consilieri. Noi ne ocupam de partea administrativa a spitalului. Despre actul 

medical, noi nu avem voie sa ne implicam, sa interferam, pentru ca este condus de Ministerul Sanatatii, 

prin Directiile de Sanatate Publica. Nu avem voie. Asa si la scoli, administrativ ne ocupam de ele, dar 

actul educational il desfasoara Inspectoratul Scolar prin Inspectoratele Judetene. 
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            Dl consilier Butnaru Marian: Noi nu ne bagam in actul medical. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Cum sa spunem gratuit... 

            Dl consilier Butnaru Marian: Noi, nu il dam nici in inchiriere, nici in concesiune, il dam cu  

titlu gratuit. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Il dam definitiv si el cumpara teste. 

            Dl consilier Butnaru Marian: Nu este normal ca un cetatean sa dea 282 lei... 

            Dl primar Valentin Vrabie: Ar trebui sa subventionam noi, dle Butnaru. 

            Dl consilier Butnaru Marian: Nu fac toti cetatenii, ii luam pe aia la urgente. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Pai la Urgente oricum se face gratuit. Se deconteaza de Casa de 

Sanatate testele. 

            Dl consilier Butnaru Marian: In momentul in care ma duc la un medic specialist si imi 

recomanda.... 

            Dl primar Valentin Vrabie: Iti face gratuit, iti da gratuit si se deconteaza de Casa de Sanatate 

orice test. Deja spitalul a facut contract cu Casa de Sanatate pentru decontarea acestor teste. Nu avem voie 

sa spunem noi cum functioneaza spitalul. 

            Dl consilier Petre Epure: Se da un obiect, iar mai departe ce inseamna mentenanta, consumabile, 

cheltuieli se ocupa ei. 

            Dra secretar general Geafar Nesrin: La art. 1, se completeaza cu il dam gratuit, fiind insusit de 

catre initiator. Nu se mai supune la vot. 

            Dl consilier Butnaru Marian: Cetatenii municipiului Medgidia vor beneficia de teste gratuit, la 

recomandarea unui medic specialist sau in caz de urgenta. 

            Dra secretar general Geafar Nesrin: Din punctul meu de vedere, consiliul local nu are 

competenta de actul medical al spitalului municipal. Noi doar ii dam in folosinta un mijloc fix si acesorii. 

            Dl consilier Butnaru Marian: Am propus, supuneti la vot. 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Dvs vreti practic gratuitatea. Nu se stie ce va fi in viitor. Si 

asa noi suportam cheltuieli din bugetul local pentru un  spital ce deserveste un sfert din judet. 

            Dra secretar general Geafar Nesrin: Dl consilier, doar testele Covid sau toate testele care se fac 

cu acest aparat? 

            Dl primar Valentin Vrabie: Se fac multe teste cu acest aparat. 

            Dl consilier Butnaru Marian: Doar pentru Covid. 

            Dl consilier Petre Epure: Toate aceste verificari nu se fac aici, se proceseaza si pleaca mai 

departe. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Dl Butnaru si cum sa faca, medicul sa dea trimitere? 
            Dl consilier Butnaru Marian: Acest aparat acum si pe viitor, cand iesi in afara, trebuie sa te 

duci sa platesti si sa-ti faci testul. Acest aparat in 6 luni de zile isi poate acoperi tot ce inseamna costuri pe 

intretinere. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Dar nu este treaba noastra. 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Dl Butnaru spune asa, pentru cetatenii Medgidiei care au 

contribuit la acest aparat, prin plata de impozite si taxe, sa beneficieze de aceasta facilitate. Modul cum se 

deconteaza este treaba lor. Nu ne intereseaza, ne intereseaza cetateanul care vine cu buletin de Medgidia. 

            Dna presedinte de sedinta: Dl Butnaru propune urmatorul amendament, cetatenii municipiului 

Medgidia vor beneficia de test gratuit Covid, numai la recomandarea unui medic specialist si in caz de 

urgenta. 

             Dna presedinte de sedinta supune la vot amendamentul formulat de dl consilier Butnaru care se 

voteaza cu 4 voturi “pentru (dnii consilieri Vladeescu Luminita, Ion Narcis, Rotaru Aurel, Butnaru 

Marian) si 14 voturi “abtinere”. Amendamentul nu a intrunit  cvorumul prevazut de lege. 

            Dl consilier Petre Epure: Vis-à-vis de punctul acesta, ca sa nu ne mai intindem in discutii, care 

depasesc cateodata si gradul de intelegere al nostru, rog dna presedinte, dl primar, televiziunea in sala, sa-

l invite pe directorul spitalului intr-o emisiune televizata, colegii care doresc sa puna intrebari, sa le 

pregateasca, sa le dea la televiziune, ca sa lamureasca cetatenii. 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Sa vina aici in consiliu. 
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            Dna presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 78 in forma initiala care se 

voteaza cu 18 voturi “pentru”. 

            Se trece la punctul nr. 3 (proiectul de hotarare nr. 80) de pe ordinea de zi privind aprobarea 

actualizarii devizului general, a indicatorilor tehnico-economici si asigurarea cofinantarii de la bugetul 

local pentru obiectivul de investitii “ Reabilitarea, modernizarea si dotarea Gradinitei nr. 3 din municipiul 

Medgidia, judetul Constanta” faza P.T. 

            Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost 

avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 
            Dna consilier Vladescu Luminita: La art. 2 din proiectele respective, 80,81 si 82 la care marim 

valorile care trebuiau déjà realizate pana acum pentru obiectivele respective, la art. 2 noi aprobam 

cofinantarea din bugetul local. Directia economica nu si-a sustinut punctul de vedere, conform Codului 

administrativ, vrem sa stim daca sustine aici, cofinantarea. Sustineti dna director economic? 

            Dna presedinte de sedinta: Este vizat de responsabilul financiar, Nicoleta Rizea. 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Este contabilul din proiect. Pe mine ma intereseaza… 

            Dl primar Valentin Vrabie: Dna, exista un ordonator principal de credite. 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Bun, sustineti lucrul acesta? 

            Dl primar Valentin Vrabie: Sigur ca da, doamna. 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Aveti in buget aceste sume? 

            Dl primar Valentin Vrabie: Dna, stati ca nu suntem la procuratura.  

            Dna consilier Vladescu Luminita: Nu dl primar, vreau sa spuneti clar, ca ne cheama la 

procuratura si acolo trebuie sa stim clar. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Ma gandeam ca ne-ti reclamat dvs. 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Nu v-am reclamat, dar o sa va reclam daca vreti, daca aveti o 

placere deosebita. Deci sustineti acest lucru, ca sunt in bugetul local cand noi votam. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Da doamna! 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Ca sunt in bugetul local, pentru ca noi votam si eu nu mai 

vreau sa votez fara sa stiu. 

            Dl consilier Rotaru Aurel E un blestem pe capul nostru, de ani de zile, aducem proiecte, ne 

laudam ca sunt ieftine, sunt pe bani putini si  la urma realizam ca mai dam bani din buget. De ce trebuie 

sa mai dam? Justificati-mi si mie banii astia care ii dam la toate gradinitele. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Ati citit materialele de sedinta? 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Da. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Pai daca ati citit, scrie acolo in material. 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Pe devize? 

            Dl primar Valentin Vrabie: Intre timp pana s-a semnat contractul de finantare a aparut o lege, 

114, ati auzit de ea? 

            Dna consilier Vladescu Luminita: Dar a mai fost o data cu un deviz. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Vorbim despre altceva. Sunt mai multe proiecte. 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Dvs v-ati luadat ca aveti un proiect de gradinite, de scoli pe o suma de 

bani care va fi facuta, a trecut si termenul, nu s-au executat lucrarile nici acum. De ce mai trebuie sa dam 

bani in plus? Ati sanctionat constructorul? 

            Dl primar Valentin Vrabie: Poate nu locuiti in Medgidia. 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Da, la Pestera locuiesc, unde ati fost dvs primar. 

            Dl primar Valentin Vrabie: Da, unde nu se intampla nimic. 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Ba da, se intampla. Stiti cate s-au facut la Pestera de cand nu mai 

sunteti? S-a asfaltat strada, s-au facut parcuri… 

            Dl primar Valentin Vrabie: Care strada? 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Aia principala. S-au facut multe de cand nu mai sunteti dvs, s-a facut 

teren de sport frumos, s-a facut statie de autobuz. La dvs statia era din chirpici.  

            Dna presedinte supune la vot… 

            Dl consilier Rotaru Aurel: Nu supuneti la vot, de ce se cheltuiesc bani in plus? 
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 Dl primar Valentin Vrabie: Cum sa nu supuna? Comanzi dvs presedintele de sedinta? 

                 Dl consilier Rotaru Aurel: Da. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Cum da? Pai atunci haideti sa plecam acasa. 

 Dl consilier Rotaru Aurel: A mai fost un liberal cu podul si cu parcul, in mandatul trecut, 

care nu si-a terminat mandatul si a trebuit sa dam bani din bugetul local si acum tot acelasi liberal vine sa 

ne promita ce? De 30 de ani conduceti orasul. 

 Dl consilier Arslan Ozgun: Hai mai lasati chitara! 

 Dl consilier Rotaru Aurel: Ce chitara? Lasati vocatia de popa, ca nu suntem aici sa ne 

spovedim. Pe ce se duc banii aici? Gadinitele nu sunt gata nici acum. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Se lucreaza la gradinite. 

 Dl consilier Rotaru Aurel: Ati sanctionat constructorul ca nu si-a facut datoria? 

 Dl primar Valentin Vrabie: Pai este in termen. 

 Dl consilier Rotaru Aurel: Care termen? Termenul era prin martie. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Informati-va domnul consilier! 

 Dna presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 80 care se voteaza cu 18 

voturi “pentru”. 

 Se trece la proiectul de hotarare nr. 81 privind aprobarea actualizarii devizului general, a 

indicatorilor tehnico-economici si asigurarea cofinantarii de la bugetul local pentru obiectivul de investitii 

“ Reabilitarea, modernizarea si dotarea Gradinitei nr. 8 din municipiul Medgidia, judetul Constanta” faza 

P.T.- 

             Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului 

Medgidia. 
 Nefiind interventii, dna presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 81 care 

se voteaza cu 18 voturi “pentru”. 

 Se trece la proiectul de hotarare nr. 82 privind aprobarea actualizarii devizului general, a 

indicatorilor tehnico-economici si asigurarea cofinantarii de la bugetul local pentru obiectivul de investitii 

“ Reabilitarea, modernizarea si dotarea Gradinitei Valea Dacilor din municipiul Medgidia, judetul 

Constanta” faza P.T. 

 Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului 

Medgidia. 
 Nefiind interventii, dna presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 82 care 

se voteaza cu 18 voturi “pentru”. 

 Se trece la proiectul de hotarare nr. 83 privind aprobarea documentatiei tehnico economice 

– DALI pentru obiectivul de investitie “Reabilitarea, modernizarea si dotare- Sala multifunctionala si 

bazin olimpic cu anexe din cadrul Complexului Sportiv “Iftimie Ilisei” din municipiul Medgidia”. 

 Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului 

Medgidia. 
 Nefiind interventii, dna presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 83 care 

se voteaza cu 18 voturi “pentru”. 

 Se trece la proiectul de hotarare nr. 84 privind aprobarea documentatiei tehnico economice 

– DALI pentru obiectivul de investitie “Cresterea eficientei energetice a cladirii publice - cladire consiliu 

local din municipiul Medgidia, judetul Constanta”. 

 Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului 

Medgidia. 
 Nefiind interventii, dna presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 84 care 

se voteaza cu 18 voturi “pentru”. 
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 Se trece la proiectul de hotarare nr. 85 privind numirea de catre Consiliul Local Medgidia a 

administratorului special al societatii debitoare Apollo Ecoterm SRL 

 Dna presedinte de sedinta: La acest punct ar trebui sa discutam in legatura cu pesoana pe 

care dorim sa o desemnam. Va rog furmos, domnii care aveti propuneri. 

 Dl consilier Branza Dumitru: Eu personal si comisia din care facem parte, ne-a gandit ca, 

datorita experientei si legaturii…. 

 Dna presedinte de sedinta: Imi cer scuze numai un pic. Avem la comisia  pentru probleme 

de administraţie publică locală, juridic şi de disciplină, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, 

intrunita in sedinta din 14.07.2020, propune pe dna Vladescu Luminita. 

      Dna consilier Vladescu Luminita: Eu refuz propunerea dvs, multumesc pentru acest lucru… 

 Dl consilier Branza Dumitru: Sa stiti ca nu am facut-o cu rautate. 

                Dna consilier Vladescu Luminita: Multumesc, lasati-ma sa raspund. Am inteles, am 

experienta, mai mult decat aveti dvs. 

                Dl consilier Rotaru Aurel: Si dl Epure are experienta, conduce o societate, sa-l propunem si pe 

el. 

                Dna consilier Vladescu Luminita: Multumesc pentru acest lucru. Eu consider ca de data 

aceasta dl primar sa-si propuna unul din prietenii sai care i-a avut acolo sau care isi doreste dansul, care 

au devalizat sociatatea, care i-au eliberat spatiul din fata hotelului pe care l-a achizitionat familia sa. Eu 

nu intru in jocurile astea cu domnul primar! Eu stiu ce s-a intamplat acolo, stiu ca, programul de asfaltare, 

investitia respectiva, inca nu a majorat valoarea mijlocului fix, ceea ce este total ilegal, stiu foarte bine ca 

s-au facut foarte multe ilegalitati atunci cand, domnul primar mi-a retras atributiile, motiv pentru care m-

am adresat institutiilor care trebuie sa-l verifice, cand vor veni si vor…stiu de asemenea ca 4 luni de zile 

sociatatea nu a avut activitati delegate, tocmai pentru ca domnul primar se plange tot timpul de toata 

lumea, dar dansul, ca primar, nu este in stare sa gestoneze nici una din activitatile primariei, si pentru 

acest motiv, in situatia de fata, il rog pe dumnealui sa puna pe cine doreste, sa lucreze, sa colaboreze, 

prieteneste, asa cum stie dumnealui. Cu mine nu are o colaborare buna. 

                Dl primar Valentin Vrabie: Eu nu am propus si nu am numit…. 

                Dna consilier Vladescu Luminita: Nu, decat asa prin spate. Nu mai face activitate la sera 

pentru ca am nevoie de sera aia, ca fac hotel in fata. Despre ce vorbim? Nu aveti hotel in fata? Familia 

dvs? De ce ati oprit activitatea la sera? Si acum vreti sa-mi puneti mie in carca ceea ce ati facut? De ce 

auditorul, care este contabilul PNL-ului, nu a putut sa…puneti-l pe el sau cenzorul. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Eu stiu de 4 ani, dar ceilalti 4 ani, nu dna Vladescu si-a numit 

administrator, dna Vladescu s-a ocupat ca viceprimar. 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Nu e societatea mea de acasa. Au numit colegii cu 

auditorul, censor, primar, toata lumea. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Dl Babos, dl Sima… 

 Dna consilier Vladescu Luminita: A adus firma pe profit. PNL-ul, dvs, ati devalizat-o. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Puteti sa si ascultati? 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Nu pot! M-am saturat sa va ascult minciunile. 

 Dl consilier Butnaru Marian: Nu am nicio propunere. 

 Dra secretar general Geafar Nesrin: Daca nu aveti nicio propunere, proiectul de hotarare isi 

schimba forma, pentru ca tebuie sa luati act de incetarea valabilitatii HCL nr. 35 si HCL nr. 57, care face 

obiectul art. 2 alin.3. 

 Dl consilier Butnaru Marian: M-ati zapacit! 

 Dra secretar general Geafar Nesrin: Pai daca nu aveti nicio propunere, va spun ce urmeaza. 

 Dl consilier Ion Narcis: Il propunem pe dl Branza. 

 Dna presedinte de sedinta: Dl Buntaru, am intrebat cine are propunere de a nominaliza. 

 Dl consilier Butnaru Marian: Suntem 18 consilieri aici. Eu de 3, 4 ani de zile am spus ca 

daca aceasta societate nu este coordonata bine, se duce. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Nu era acum 4 ani coordonata? 

 Dl consilier Butnaru Marian: Nici acum 4 ani, nici acum 5 ani. 
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 Dl primar Valentin Vrabie: Grav! 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Era coordonata de primar si de auditorul PNL si de dna 

Ivan, cu care sunteti prieten acum, la jmecherii. 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Vedeti ca nu aveti inregistrata valoarea mijlocului fix, 

dna Ivan si veti raspunde pentru asta. 

 Dna director economic PMM: Este treaba mea. 

 Dna presedinte de sedinta: Puteti sa nu vorbiti unul peste altul, sa ne intelegem? Va rog 

frumos! 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Cum ati putut sa puneti la clubul sportiv pe unul care nu 

l-am vrut si fara concurs, puneti domnul primar, ca sunteti la putere, mare primar, le stiti pe toate, puneti 

om! 

 Dl primar Valentin Vrabie: Conform legii puteam prin dispozitie de primar, aici 

adminstratorul trebuie prin hotarare de consiliu. 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Lasati, ca dvs puteti tot ce vreti! Nu ati zis ca stiti tot si 

puteti tot! Fara smecherii si perfidii, ca ne-am saturat! 

 Dl consilier Buntaru Marian: Pe lege, stabilim noi, consiliu, ca e responsabilitatea noastra. 

Ganditi-va ca acolo sunt niste oameni care lucreaza. 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Si care vor colabora cu primarul. 

 Dl consilier Buntaru Marian: Atat cat mai putem salva aceasta societate, nu ne mai uitam in 

stanga sau in dreapta, eu cel putin, mai am doua luni de zile si nu imi mai trebuie consiliu, dar ganditi-va 

la acei oameni, in momentul de fata nu sunt condusi. Eu ca sa va spun sincer, am contactat doua persoane, 

pe o chestie de seriozitate, daca vreti va dau si nume, daca nu, nu va dau si mi-au zis ca pana astazi la ora 

10 imi dau raspuns. Nu am primit de la nici una din cele doua persoane. Sunt persoane serioase, dar nu au 

dorit lucrul acesta. Vreau sa intreb pe consilieri, daca au dorit binele acestei societati, fara sa ne uitam in 

stanga si in dreapta, au contactat si ei pe cineva? 

 Dl consilier Rotaru Aurel: Da, eu. 

 Dl consilier Buntaru Marian: Multumesc. 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Dl Rotaru, nu va bagati, ca iar ne pun in carca…lucreaza 

cu el si nu se poate lucra 

 Dl primar Valentin Vrabie: Pe dl Sima l-a dat afara. 

                 Dna consilier Vladescu Luminita: Si l-ati angajat la DGDPP. Luati-l de acolo, ca si asa sta cu 

burta la soare. 

 Dl consilier Ion Narcis: De fostul administrator, dl Sima este vorba, pentru servicii 

deosebite, l-a inaintat in grad. Dupa ce au devalizat Apollo impreuna, 4 luni de zile nu le-ati delegat nicio 

activitate. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Ce instinct PSD-ist aveti! 

 Dl consilier Ion Narcis: Si asta PNL-ist, mafiot, ca sa vorbim in termenii astia, ca tot va 

place, numirile astea la misto pe care le face dl Branza. Faceti propuneri la misto dl Branza? 

 Dl consilier Branza Dumitru: Daca nu m-ati lasat sa explic de ce am facut propunerea! 

 Dl consilier Ion Narcis: Inainte de sedinta colegul dvs a venit cu propunerea asta pe care ati 

prins-o la mijloc, la un ceai. 

 Dl consilier Buntaru Marian: In momentul in care ma propuneati pe mine, nu era normal sa 

imi dati un telefon, sa ma intrebati? 

                 Dna consilier Vladescu Luminita: La dansii nu este normal, doar executa ordine. 

                 Dl consilier Ion Narcis: Inainte de sedinta, colegul dvs mai nou, a venit cu aceeasi propunere, 

in bascalie. Nu se contacteaza cu 5 minute inainte de sedinta.  

 Dl consilier Miron Aurel: O stimez pe doamna! O apreciez! 

                 Dna consilier Vladescu Luminita: Da, multumesc! 

 Dl consilier Ion Narcis: Nu vi se pare ca este bascalie? Va bateti joc, inclusiv de oamenii 

aceia care inca mai lucreaza acolo, ii sfidati. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Luati voi conducerea daca nu ii sfidati. 
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 Dl consilier Ion Narcis: Dupa ce ati pus-o dvs pe chituci, in 4 ani de zile? 

 Dl primar Valentin Vrabie: Cine a pus-o? 

 Dl consilier Ion Narcis: Dumneata, cu dl Sima, in mod intentionat. Ii mai hartuiti si pe 

colegii acestia ai dvs, nu stiu cu ce ii mai vrajiti, sa vina cu propuneri in băşcălie. 

 Dl consilier Zisu Constantin: Pai nu l-ati propus dvs pe Sima, nu erati prieteni? 

                  Dna consilier Vladescu Luminita: Cand am constatat ca a furat, am spus. 

 Dl consilier Chirita Liviu: Daca aceste dezbateri se intamplau acum 4, 5 ani, de-a lungul 

timpului, timp in care societatea a ajuns in starea asta, cu nepasarea sau complicitatea unora dintre noi de 

aici,peentr ca, repet, trebuia sa aiba loc aceste dezbateri cand situatia financiara la fiecare sfarsit de an 

ajungea in prapastie... 

                 Dna consilier Vladescu Luminita: Situatia financiara a ajuns din cauza investitiei care nu a 

vrut sa o primeasca dna Ivan. 

 Dl consilier Chirita Liviu: Nu numai de acolo se trage. Legat de numirea unui administrator 

special, el are anumite atributii, pentru ca acolo exista un administrator judiciar, pentru ca acolo, daca tot 

spunem noi consiliu ca ne procupa soarta celor 60 sau 70 de oamneni de acolo, trebuia sa facem o 

presiune pe acel administrator, sa puna in practica sau sa aduca un program de reorganizare, pentru ca nu 

vrea nimeni sa recunoasca ca Apollo este intr-o situatie dezastruoasa, pentru ca nu exista nicio sansa de 

salvare a societatii si intr-un final, va ajunge in faliment. Peste o luna, peste doua, peste cinci, asta este 

situatia de acolo, pentru ca nu exista solutii pentru Apollo. Aceste solutii nu exista pentru ca noi 

consilierii, de-a lungul timpului am stat... 

                 Dna consilier Vladescu Luminita: Nu este adevarat dl Chritia. Am avut audit facut pentru 

fiecare sfarsit de an. Singura problema este ca dna Ivan nu a vrut sa primeasca factura de investitii, iar 

auditor a fost contabilul PNL-ului, nu al PSD-ului. 

 Dl consilier Ion Narcis: Va aduceti aminte de planul de reorganizare adus de dl Sima, care 

nici macar nu a trecut prin consiliu, desi trebuia validat. 

 Dl consilier Chirita Liviu: Dl Sima a bagat-o in reorganizare. Ala era un plan de 

reorganizare de diletant. 

 Dl consilier Ion Narcis: Facut in mod intentionat, la comanda. 

 Dl consilier Chirita Liviu: Noi degeaba numim, nu o sa accepte nimeni in situatia actuala. 

Pana la urma este de datoria noastra sa recunoastem si sa solicitam acea intrare in faliment. 

 Dna presedinte de sedinta: Daca tot am ajuns in acest impas si nu putem in momentul de 

fata sa desemnam o persoana, o sa va citesc urmatorul format al proiectului, pe care il rog si pe domnul 

primar sa-l insuseasca, este vorba de incetarea valabilitatii la data adoptarii prezentei, a HCL nr. 35/2019 

si HCL 57/2019. 

 Dl consilier Ion Narcis: In ce constau aceste HCL-uri, la ce se refera? 

 Dra secretar municipal Geafar Nesrin: La numirea de administrator si prelungirea 

contractului de mandat. 

 Dl consilier Chirita Liviu: A carui administrator? 

 Dra secretar municipal Geafar Nesrin: A dlui Saguna. 

 Dl consilier Chirita Liviu: De ce sa anulam noi hotararile? 

 Dra secretar municipal Geafar Nesrin: Inceteaza activitatea dlui Saguna. 

 Dl viceprimar Paun Niculae: Dl Chirita, dl Saguna si-a depus demisia si e normal sa luam 

act ca nu mai este. 

 Dl consilier Ion Narcis: Una este sa iei act si alta este sa anulezi. De ce? 

 Dl viceprimar Paun Niculae: Pentru ca dl Saguna nu mai este. Il tinem cu forta? Nu trebuie 

sa luam act ca a plecat? 

 Dl consilier Ion Narcis: Iau act de demisie, dat nu anulez hotararea. 

 Dna presedinte de sedinta: Domnul primar retrage proiectul de pe ordinea de zi. 

      Dna consilier Vladescu Luminita: Foarte bine! In sfarsit faceti ceva, sunteti pentru prima 

data barbat, nu va mai plangeti! 
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 Se trece la proiectul de hotarare nr. 86 privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri si 

cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia pentru anul 2020 

 Doamna președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului 

Medgidia. 
 Dl consilier Ion Narcis: O singura mentiune, o sa fiu pentru ca este normal, sunt sumele care 

sunt alocate de la stat. 

       Dna consilier Vladescu Luminita: De unde stim ca sunt alocate corect? Nu stim daca 

oamenii aceia, sunt angajati corect, legal. 

 Dl consilier Ion Narcis: Am vazut ca ultimele doua rectificari la club, au respectat litera 

legii, ca pana acum nu prea s-a facut. 

 Dl consilier Marian Butnaru: Nu dadea nimeni bani daca nu erau cum trebuie. 

 Dl consilier Ion Narcis: La spital cand vine bugetul si se rectifica, trece rin consiliul de 

administratie, la clubul sportiv prin ce trece? Nu trebuie sa fie consiliul ala director? 

 Dl primar Valentin Vrabie: Daca cititi statutul o sa va lamuriti. 

 Dl consilier Ion Narcis: Cred ca il stiu, nu bine, foarte bine, mai bine decat dvs. Dupa 

numirea pe care ati facut-o dvs, perfect legala, care trebuia sa fie pentru o anumita perioada de timp, 

trebuia sa fie concurs pentru postul acela. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Nu scrie in lege. 

 Dl consilier Ion Narcis: Scrie in statutul clubului pe care noi de aici l-am votat. 

 Dl consilier Rotaru Aurel: Sa vina cu exectia bugetara. 

 Dl primar Valentin Vrabie: S-a aprobat executia. 

 Dna presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 86 care se voteaza cu 17 

voturi „pentru” si 1 vot „abtinere”(dna consilier Vladescu Luminita). 

 Dra secretar general Geafar Nesrin: In anexa nr. 2 a hotararii de consiliu nr. 47/2020, la 

care dna Vladescu v-ati abtinut, la cheltuieli detaliate in anexa 2 se regaseste la bugetul institutiilor 

publice si a activitatilor finantate integral sau partial din venituri proprii, vedeti la cultura, recreere, 

religie, la contul 6710083 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Domnisoara, eu vroiam sa vina cu executia. 

 Dra secretar general Geafar Nesrin: Deci a fost aprobata. 

 Dna consilier Vladescu Luminita: Este persoana juridica de drept public. 

 Dra secretar general Geafar Nesrin: Este aprobata si detaliata. Verificati paginile 8 si 9. 

 Preşedintele de şedinţă desemnata doamna consilier local Florea Elena declară închise 

lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 14.07.2020. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

               FLOREA ELENA 

 

 

 

Secretar general al municipiului, 

      jr.Geafar Nesrin 
 

 

 

 

 

 

Redactat conform înregistrării audio 
Consilier, Popa Feza 

Compartimentul R.C.L.M.P.A. 
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